
Sonemøte Gauldal 17.11.2020 
Tilstede: Melhus, Trønder-lyn, Leik, Flå/Lundamo, Hovin, Sokna, Rennebu, 
Oppdal, Tonje Tangvik og Erika Langland.  
Ikke møtt: Støren 
 
 
Se vedlegg fra presentasjon av sonemøte.  
 
Status fra klubbene: 

• Alle lag trener som normalt i hele sonen, mange opplever bekymrede 
foreldre. Seniorlagene sliter med motivasjon når de ikke får spille 
kamp.  

 
. 

Spørsmål  
 

1. Hva med kjøring/biler til og fra trening? Kan ulike kohorter 
(altså fra ulike klasser) blandes i bilene 

• Svar: Ett håndball-lag telles som en korhort og kan dele bil.   
 

2. Gjelder 50 også ved trening for flere lag i samme hall? 
• Svar: gjelder i utgangspunkt på arrangement og ikke trening. 

Anbefaler å samarbeide med kommuneoverlege for egne regler rundt 
trening evt. 

 
3. Ang. islandsk serie: Gjelder det 15-årsserien?  
• Svar: gjelder 15 års serie 

 
4. Hva med minihåndball-lag denne sesongen?  
• Svar: Trønder-lyn har begynt planlegging av en eventuell turnering, 

Flå/Lundamo har avlyst i november men mulig en turnering i mars.  
 

5. Hvordan vil det stille seg hvis feks. tre klubber låner halltid, og 
setter opp kamper mellom lagene? (Mini) 

• Svar: mulig å kjøre kampdager for mini. Dette gjennomføres av flere 
andre klubber i regionen. Eks: 2 klubber går sammen å spillerkamper.  
 

6. Hva med 9-årsdagene? Er d utsatt t 1 desember? 
• Svar:  Kretsen jobber med endringer i oppsettet, kommer informasjon 

innen få dager.  



 
7. Er treningskamper ok?  
• Svar: ja  

 
 
 
Anbefaler alle å følge med på minhåndall appen fremover, der vil 
eventuelle kampendringer, nye kampoppsett og kamper bli oppdatert.  


